

4/15/2018
報告事項

1. 从上週开始 ,周日传单只印 30 份 ,主要是给年长者和新朋友。请兄弟姐妹们多注意教会各种微信群信息。也可以从教会网站上查看:www.lcccky.org/worship.asp
2. 今天下午 1 點 15 分有長青組聚會，歡迎參加。
3. 今日崇拜結束後，在大堂設立半小時的宣教禱告。欢迎对宣教事工有负担的弟兄姐妹参加。
4. 青少年將在 4 月 22 日教會裡有早餐聚會，一人帶一道食物。
5. 路城华人教会将于 4/20-22 开设特约讲座“基督徒的社会责任与宣道使命”，讲员为张乃千牧师。有意参加者请联系林红姐妹
6. 教會有需要建兒童戶外運動遊戲區，請會眾為這一事項代禱。
7. 教会专门设立了宣教基金，用于支持宣教士及宣教机构，请大家为宣教基金祷告，在支票奉献时注明。
8. 新堂房贷已于 2 月 26 日全部还完，感谢弟兄姐妹的忠心奉献，感谢神的丰富供应！教会的建堂基金仍然保留，为将来的需要和发展做预备。

感恩和代禱

1. 為復活節受洗的沈德光，沈玉芳，余澤嵐，黃萌，楊雅麗，邵寶玲，李偉，常明光，馬飛，聞超代禱，求神保守他們信主的道路。
2. 為戴長老，梁社樹長老，林木保，梁賜花姊妹身體健康狀況代禱。梁長老及师母身体欠佳，教会长执会为此成立关怀事工，有意参与者请与林红姐妹联系。
3. 為肯塔基大學校園福音工作，教會青少年事工、兒童事工，長青者事工禱告。
4. 為教會目前細胞小組的發展和訓練代禱。
5. 教會資助的宣教士：Dan & Pada Merillat (泰國)，Sam &

Helen Livingston (臺灣)，Douglas Johnston (美國)。請為他們的服事禱告

4/15/2018
Announcement

1. Starting from last week, there will be only 30 copies of bulletin and announcement and they are for seniors and new friends. Please pay attention to different kinds of church WeChat groups for the information. You can also find the information in church website:www.lcccky.org/worship.asp
2. This afternoon at 1:15pm. There will be Evergreen meeting.
3. Today after Sunday worship service, there will be half hour prayer meeting for Mission. Welcome all to attend.
4. The youth will be having a breakfast potluck during church on April 22nd.
5. Louisville Chinese Church will have special workshop, Christian's responsibility and Mission, on April 20-22. Speaker is Pastor Zhang.
6. LCCC would like to propose a playground project for LCCC kids. Please pray for this project.
7. Church set up a mission fund for supporting missionaries and organizations. Please pray for it and if you would like to support, please write the check and notes for mission fund.
8. The mortgage was paid off on Monday 2/26/18. Thank brothers and sisters for offerings and thank God for his abundant provision. The Building Fund will continue for future facility needs and projects.

Praise and Prayer

1. Pray for Deguang Sheng, Yufang Shen, Zelan Yu, Meng Huang, Yali Yang, Baoling Shao, Wei Li, Mingguang Chang, Fei Ma, and Chao Wen who were baptized on Easter. May God guide their spiritual lives.
2. Pray for health condition of Elder Tai, Elder Leung, Mr. Lim and Mrs. Liang. Governing board start a caring ministry. If you would like to serve, please contact Sister Hong Lin.
3. Pray for the campus ministry at the U of K, church youth ministry and children's ministry and elderly ministry.
4. Pray for the cell group ministry and group leader training.
5. Pray for the missionaries we support: Dan & Pada Merillat (Thailand), Sam & Helen Livingston (Taiwan), Douglas Johnston (U.S.)

4/15/2018 報告事項

1. 从上週开始 ,周日传单只印 30 份 ,主要是给年长者和新朋友。请兄弟姐妹们多注意教会各种微信群信息。也可以从教会网站上查看:www.lcccky.org/worship.asp
2. 今天下午 1 點 15 分有長青組聚會，歡迎參加。
3. 今日崇拜結束後，在大堂設立半小時的宣教禱告。欢迎对宣教事工有负担的弟兄姐妹参加。
4. 青少年將在 4 月 22 日教會裡有早餐聚會，一人帶一道食物。
5. 路城华人教会将于 4/20-22 开设特约讲座“基督徒的社会责任与宣道使命”，讲员为张乃千牧师。有意参加者请联系林红姐妹
6. 教會有需要建兒童戶外運動遊戲區，請會眾為這一事項代禱。
7. 教会专门设立了宣教基金，用于支持宣教士及宣教机构，请大家为宣教基金祷告，在支票奉献时注明。
8. 新堂房贷已于 2 月 26 日全部还完，感谢弟兄姐妹的忠心奉献，感谢神的丰富供应！教会的建堂基金仍然保留，为将来的需要和发展做预备。

感恩和代禱

1. 為復活節受洗的沈德光，沈玉芳，余澤嵐，黃萌，楊雅麗，邵寶玲，李偉，常明光，馬飛，聞超代禱，求神保守他們信主的道路。
2. 為戴長老，梁社樹長老，林木保，梁賜花姊妹身體健康狀況代禱。梁長老及师母身体欠佳，教会长执会为此成立关怀事

工，有意参与者请与林红姐妹联系。

3. 為肯塔基大學校園福音工作，教會青少年事工、兒童事工，長青者事工禱告。
4. 為教會目前細胞小組的發展和訓練代禱。
5. 教會資助的宣教士：Dan & Pada Merillat (泰國)，Sam & Helen Livingston (臺灣)，Douglas Johnston (美國)。請為他們的服事禱告

4/15/2018 Announcement

1. Starting from last week, there will be only 30 copies of bulletin and announcement and they are for seniors and new friends. Please pay attention to different kinds of church WeChat groups for the information. You can also find the information in church website:www.lcccky.org/worship.asp
2. This afternoon at 1:15pm. There will be Evergreen meeting.
3. Today after Sunday worship service, there will be half hour prayer meeting for Mission. Welcome all to attend.
4. The youth will be having a breakfast potluck during church on April 22nd.
5. Louisville Chinese Church will have special workshop, Christian's responsibility and Mission, on April 20-22. Speaker is Pastor Zhang.
6. LCCC would like to propose a playground project for LCCC kids. Please pray for this project.
7. Church set up a mission fund for supporting missionaries and organizations. Please pray for it and if you would like to support, please write the check and notes for mission fund.
8. The mortgage was paid off on Monday 2/26/18. Thank brothers and sisters for offerings and thank God for his abundant provision. The Building Fund will continue for future facility needs and projects.

Praise and Prayer

1. Pray for Deguang Sheng, Yufang Shen, Zelan Yu, Meng Huang, Yali Yang, Baoling Shao, Wei Li, Mingguang Chang, Fei Ma, and Chao Wen who were baptized on Easter. May God guide their spiritual lives.
2. Pray for health condition of Elder Tai, Elder Leung, Mr. Lim and Mrs. Liang. Governing board start a caring ministry. If you would like to serve, please contact Sister Hong Lin.
3. Pray for the campus ministry at the U of K, church youth ministry

and children's ministry and elderly ministry.

4. Pray for the cell group ministry and group leader training.
5. Pray for the missionaries we support: Dan & Pada Merillat (Thailand), Sam & Helen Livingston (Taiwan), Douglas Johnston (U.S.)